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Or.OO03.33.2020

Sępólno Krajeńskie, dnia 30 grudnia 2020 r.
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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(Dz.U. z 2020 poz.713 z późn.zm.) przekazuję zapytanie z dnia 30 grudnia 2020 r.

Pana Antoniego Dolnego radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana

Antoniego Dolnego.
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Radny Rady Miejskiej
Antoni Dolnv

Włościbórek 30.1 2.2020r
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Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Franciszka Lesinskiego

]?

W związku z zaostrzeniami związanymi ze stanem epidemiologicznym
COVID 19 informuję, że w dniu 30 grudnia 2020 r moje uczestnictwo w sesji RM
jest w trybie korespondencyjnym.

W punkcie interperacje i zapytania, składam zapytanie:

W czerwca 2020r Gmina otrzymała promesę na inwestycję.

Jaka była kwota promesy? Ile z tej kwoty zostało przeznaczone na inwestycję w
mieście a ile na obszarach wiejskich?

W miesiącu lipcu 2020r Gmina otrzymała kolejną promesę na inwestycję.
Jaka była kwota promesy? Ile z tej kwoty zostało przeznaczone na inwestycję w
mie«;cie a ile na obszarach wiejskich?

Radny Rady Miejskiej
Antoni Dolrr
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